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Vänsterpartiet Umeå anser att det borde vara tillåtet att bada utan 
överdel för alla badgäster. I dagsläget finns olika uppfattningar bland 
partierna i Fritidsnämnden om frågan. För Vänsterpartiet är det här i 
första hand en symbolfråga. Den synliggör objektiveringen av 
kvinnokroppen på ett tydligt sätt.  

 

- Den debatten har också fått ordentlig fart med Fanny och Elins 
aktion, säger Lennart Arvidsson (v) ordförande i Fritidsnämnden.  
 

- Tyvärr fanns det ingen majoritet i nämnden för Vänsterpartiets 
uppfattning. Därför blev det också nödvändigt att skjuta på 
frågan till hösten, annars hade det blivit ett nej, berättar Lennart 
Arvidsson. 

Från och med årsskiftet 2014/2015 kommer kommunen att ta över 
driften av simhallen. Inför Fritidsnämndens slutgiltiga beslut om 
toplessbad ska tillåtas i Umeås simhallar ska underlag tas fram med bl.a. 
samlade erfarenheter från andra kommuner och simhallar där bad utan 
överdel för kvinnor tillåts.  
 

- Det här inkluderar även de erfarenheter som hunnit dras från 
Medleys nya policy för Umeå simhall, berättar Lennart Arvidsson 
(v), ordförande i Fritidsnämnden. - Det finns alltså tid att fatta 
beslut om den nya policyn innan kommunen tar över driften. 
Och det finns tid och möjlighet för partierna i Fritidsnämnden att 
fördjupa sina kunskaper, avslutar Lennart. 
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